
Супервизор  за  Брчко
Грегоријан  поздравља
конструктиван приступ

“Приступ питању Дистрикта Брчко у споразуму који су тројица
политичких лидера постигли у Бањалуци  26. јануара по својој
намјери одговара ономе што је потребно да би се у потпуности
имплементирале одредбе Коначне арбитражне одлуке о Брчком”,
рекао је данас супервизор за Дистрикт Брчко, Рафи Грегоријан,
на  састанку  са  предсједником  Народне  скупштине  Републике
Српске, Игором Радојичићем.

Осврћући  се  на  предложени  текст  који  су  тројица  лидера
договорили, супервизор је поздравио конструктиван приступ који
су тројица лидера показали, али је примијетио да је потребно
разјаснити и ријешити мањи број техничких питања.“ Надам се да
ова техничка питања могу бити ријешена што је прије могуће и
да  то  неће  представљати  препреку  потпуном  рјешавању  овог
значајног питања”, закључио је Рафи Грегориjан.
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